
Verksamhetsberättelse	   
Oberoende	  Filmares	  Förbund	   
december	  2014	  -‐	  april	  2015	  kort	  verksamhetsår	  

Allmänt	  om	  verksamheten	  	  

Oberoende	  Filmares	  Förbund	  är	  en	  ideell	  förening	  med	  uppgift	  att	  verka	  för	  
förbättrade	  arbets-‐,	  produktions	  och	  distributionsvillkor	  för	  oberoende	  <ilm.	  
Oberoende	  Filmares	  Förbund	  representerar	  upphovspersoner	  och	  producenter	  
inom	  ett	  starkt	  växande	  område	  och	  är	  med	  238	  medlemmar	  idag	  det	  största	  
förbundet	  för	  oberoende	  <ilm	  i	  Sverige.	  	  

Något	  som	  särskiljer	  vårt	  förbund	  är	  att	  OFFs	  medlemmar	  har	  ett	  konstnärskap	  
som	  är	  nära	  knutet	  till	  ett	  producentskap.	  Detta	  är	  en	  förutsättning	  för	  vårt	  
oberoende	  som	  <ilmare	  och	  verkar	  för	  mångfald	  inom	  produktionsfältet.	  Att	  en	  
<ilmare	  själv	  kan	  göra	  en	  <ilm	  utan	  en	  producent	  enligt	  S<is	  de<inition,	  har	  en	  stor	  
betydelse	  och	  vi	  vill	  värna	  den	  speciella	  kvalitet	  som	  <inns	  här.	  	  

Styrelse	  

Styrelsen	  har	  under	  perioden	  dec	  2014	  -‐	  april	  2015	  bestått	  av	  följande	  personer:	   
Johan	  Liljeström	  Seth,	  ordförande 
Karin	  Ekberg,	  vice	  ordförande	    
Therese	  Högberg	  ledamot	  ekonomiansvarig 
Kira	  Carpelan,	  ledamot	  kommunikationsansvarig 
Ahang	  Bashi	  ledamot	  medlemsansvarig 
Binyam	  Berhande	  ledamot	  medlemsansvarig 
Hanna	  Högstedt	  ledamot 
Ester	  Martin	  Bergsmark	  ledamot 
Jennifer	  Jerez	  ledamot	  

Styrelsens	  sammansättning	  har	  en	  ganska	  bra	  spridning	  geogra<iskt	  över	  landet.	  
Styrelsemedlemmar	  <inns	  i	  Malmö,	  Göteborg,	  Stockholm	  och	  Umeå.	  

Möten	  	  

Styrelsen	  har	  vid	  följande	  datum	  hållit	  sammanlagt	  tre	  styrelsemöten:	  24	  januari	  
i	  Göteborg,	  26	  februari	  i	  Stockholm	  och	  27	  mars	  i	  Stockholm.	  

För	  resten	  av	  året	  är	  dte	  tänkt	  att	  vi	  skall	  träffas	  i	  samband	  med	  större	  
<ilmhändelser	  och	  festivaler	  så	  att	  styrelsen	  rör	  sig	  över	  hela	  landet.	   	  

Allmänt	  om	  styrelsens	  arbete	  	  

Styrelsen	  har	  fortsatt	  jobba	  för	  att	  förbundet	  ska	  få	  en	  starkare	  pro<il	  utåt.	  Vi	  har	  
inlett	  ett	  arbete	  med	  kommunikationsbyrån	  MADDER	  för	  att	  se	  över	  förbundets	  
kommunikation	  externt	  och	  internt.	  

Vi	  har	  skrivit	  en	  debattartikel	  för	  att	  stödja	  Roozbeh	  Janghorban,	  
utvisningshotad	  dokumentär<ilmare,	  och	  anordnat	  visning	  av	  hans	  <ilm	  på	  
Tempo	  Doc	  Lounge.	  

Vi	  har	  haft	  möte	  med	  SVT	  och	  arbetat	  vidare	  med	  avtalsförhandlingar.	  



Vi	  har	  träffat	  stadsborgarråd	  Roger	  Mogert	  för	  en	  dialog	  om	  utvecklingen	  av	  
<ilmstödet	  i	  Stockholm/Mälardalsregionen	  och	  lämnat	  över	  dokumentet	  Fem	  
förslag	  till	  Stockholms	  stad	  från	  Oberoende	  8ilmares	  förbund.	  Dialogen	  kommer	  att	  
fortsätta	  under	  resten	  av	  2015.	  

Vi	  har	  deltagit	  i	  Kvalitetskonferensen	  2015	  som	  arrangerades	  av	  KLYS	  den	  16	  
april	  på	  Kägelbanan	  i	  Stockholm.	  

Vi	  har	  arbetat	  vidare	  i	  arbetsgrupperna	  från	  2014	  samt	  bildat	  en	  ny	  arbetsgrupp	  
för	  lång	  spel<ilm	  som	  leds	  av	  Ester	  Martin	  Bergsmark	  som	  också	  kommer	  att	  
adjungera	  en	  medlem.	  

Arbetsgrupper	  	  

Under	  året	  har	  delar	  av	  styrelsearbetet	  varit	  uppdelat	  i	  arbetsgrupper.	  
Medlemmar	  i	  dessa	  har	  träffats	  inom	  grupperna	  mellan	  ordinarie	  styrelsemöten.	  
Grupperna	  har	  bestått	  av	  styrelseledamöter	  och	  adjungerade.	  Några	  har	  varit	  till	  
för	  att	  sondera	  terrängen	  på	  olika	  områden,	  för	  att	  skapa	  material	  och	  argument	  
för	  arbetet	  med	  vår	  identitet	  och	  hur	  vi	  ska	  förhålla	  oss	  till	  andra	  parter	  på	  
<ilmområdet.	  

SVT-‐gruppen	  

SVT-‐gruppen	  har	  varit	  Johan	  Seth	  som	  har	  fortsatt	  föra	  en	  stark	  dialog	  med	  SVT	  
angående	  förändringar	  och	  förbättringar	  i	  avtalen	  för	  våra	  medlemmar.	  De	  
viktigaste	  delarna	  är	  fortfarande	  ägande,	  arkiv	  i	  samproduktioner,	  råmaterial,	  
framtida	  plattformar	  och	  avtalsmallen	  för	  dokumentär<ilm.	  

Johan	  för	  dessutom	  en	  viktig	  och	  givande	  dialog	  med	  Teaterförbundet	  som	  gärna	  
går	  samman	  med	  OFF	  i	  arbetet	  med	  gemensamma	  frågor	  gentemot	  SVT	  som	  
uppdragsgivare/samproducent.	  Dock	  kommer	  förhandlingarna	  men	  SVT	  ske	  
separat.	  

SFi-‐gruppen	  

Karin	  Ekberg,	  Therese	  Högberg	  och	  Kira	  Carpelan	  har	  arbetat	  med	  att	  ta	  fram	  
vilka	  frågor	  vi	  i	  OFF	  särskilt	  vill	  ha	  en	  dialog	  med	  S<i	  om.	  Arbetet	  med	  att	  föra	  en	  
dialog	  med	  S<i	  pågår.	  

Medlemmar	  	  

Under	  2015	  har	  OFF	  tagit	  emot	  ca	  6	  nya	  medlemsansökningar	  men	  ungefär	  lika	  
många	  avregistreringar.	  Medlemsantalet	  uppgår	  1	  april	  2015	  till	  238	  personer.	  	  
Dock	  sker	  just	  nu	  en	  omfattande	  genomgång	  av	  medlemslistor	  och	  rensning	  av	  
Off-‐lista	  i	  samband	  med	  arbetet	  på	  den	  nya	  hemsidan.	  

Styrelsen	  har	  efter	  förfrågan	  diskuterat	  att	  göra	  det	  möjligt	  för	  organisationer	  
och	  produktionsbolag	  att	  kunna	  gå	  med	  i	  OFF	  under	  andra	  villkor.	  Det	  skulle	  
kräva	  en	  stadgeändring	  vilket	  styrelsen	  därför	  föreslår	  årsmötet.	  

Ekonomi	  och	  organisation	  	  



I	  början	  på	  2015	  skrevs	  Copyswedeavtalet	  på.	  Detta	  kommer	  att	  förstärka	  OFF´s	  
kassa	  något	  och	  första	  avräkningen	  kommer	  att	  komma	  i	  början	  på	  maj. 
Ekonomin	  har	  rensats	  och	  en	  kraftansträngning	  har	  gjorts	  för	  att	  komma	  ikapp	  
med	  släpande	  betalningar	  och	  ej	  fakturerade	  arvoden.	  	  

Detta	  har	  gjort	  att	  resultatet	  för	  2014	  blir	  betydligt	  sämre	  än	  för	  2013	  men	  ger	  
oss	  en	  ren	  plattform	  att	  stå	  på	  inför	  framtiden.	  

Ändring	  från	  föregående	  år	  är	  en	  ändring	  i	  kontoplanen	  där	  vi	  separerar	  
styrelsearvoden	  från	  andra	  konsultarvoden	  (kontonr	  6410,6411,6550).	  

Årets	  stora	  kostnad	  2015	  är	  den	  nya	  hemsida	  och	  gra<isk	  pro<ilen	  plus	  beslut	  att	  
reglera	  skuld	  till	  KLYS.	  Men	  med	  Copyswedes	  nya	  stöd	  och	  de	  retroaktiva	  stöden	  
från	  FRF	  under	  2014	  gör	  detta	  möjligt.	  	  

En	  ny	  struktur	  för	  att	  effektivisera	  styrelsearbetet	  med	  tydligare	  
ansvarsfördelning	  och	  förbättrad	  kontinuitet	  har	  tagits	  fram	  efter	  önskemål	  från	  
<lera	  av	  styrelseledamöterna.	  	  

Kommunikation	  

Styrelsen	  har	  inlett	  ett	  arbete	  med	  kommunikationsbyrån	  MADDER	  för	  att	  se	  
över	  kommunikationen	  internt	  och	  externt	  och	  ta	  fram	  dokument	  med	  mallar	  
och	  exempelskrivelser	  för	  att	  förbättra	  arbetet	  med	  kommunikationen	  och	  
möjliggöra	  större	  handlingskraft	  när	  det	  är	  bråttom	  att	  snabbt	  nå	  ut	  med	  
uttalande	  och	  eller	  information.	  Vi	  vill	  också	  delta	  aktivt	  i	  den	  <ilmpolitiska	  
debatten	  och	  arbetet	  med	  MADDER	  är	  ett	  led	  i	  det.	  

Hemsidan	  	  

Hemsidan	  www.off.se	  är	  under	  ombyggnad,	  också	  i	  samarbete	  med	  MADDER.	  

Facebook	  	  

Facebook-‐sidan	  har	  varit	  OFFs	  främsta	  kommunikationsverktyg	  under	  tiden	  
webben	  legat	  nere.	  Vi	  som	  arbetat	  med	  kommunikationen	  upplever	  att	  det	  ändå	  
har	  fungerat	  bra	  och	  att	  vi	  haft	  en	  stark	  närvaro	  på	  FB.	  

Annonsering	  

OFF	  hade	  annons	  med	  i	  GIFF	  och	  Tempos	  festivalprogram.	  

Medlemsmejl	  	  

På	  grund	  av	  problem	  med	  vårt	  nya	  webbhotell	  så	  fungerar	  OFFs	  maillista	  inte	  
just	  nu.	  Vi	  har	  även	  fått	  önskemål	  från	  våra	  medlemmar	  på	  en	  slutet	  forum	  där	  
man	  själv	  loggar	  in	  och	  söker	  information	  när	  man	  behöver	  det	  så	  man	  slipper	  
massmail.	  Vi	  ser	  över	  möjligheter	  till	  lösningar	  med	  MADDER.	  En	  som	  vi	  lanserat	  
nu	  på	  förslag	  av	  MADDER	  är	  Googlegroups	  som	  vi	  skall	  utvärdera	  efter	  en	  
försöksperiod	  om	  det	  kan	  ersätta	  OFF-‐listan.	  	  

Maillistan	  är	  även	  om	  den	  har	  fungerat	  bra	  på	  många	  sätt	  aningen	  föråldrad	  och	  
svårhanterad	  vilket	  är	  anledningen	  till	  att	  vi	  kommer	  att	  byta	  forum.	  

http://www.off.se


Filmpolitiskt	  arbete	  	  

Vi	  har	  genomfört	  ett	  Filmrummet	  vid	  GIFF	  2015	  tillsammans	  med	  S<i	  om	  
dokumentär<ilm.	  Vi	  har	  genom	  en	  debattartikel	  och	  <ilmvisningar	  visat	  vårt	  stöd	  
för	  utvisningshotade	  Roozbeh	  Jangorban.	  Vi	  har	  uppvaktat	  Stockholms	  stads	  
kulturborgarråd	  Roger	  Mogert	  för	  att	  ge	  vår	  syn	  på	  viktiga	  frågor	  i	  arbetet	  med	  
uppbyggnaden	  av	  nya	  <ilmfonden	  i	  Stockholm	  Mälardalen.	  Vi	  har	  deltagit	  i	  KLYS	  
Kvalitetskonferensen	  om	  konstnärlig	  kvalitet	  i	  kulturstödet.	  Vi	  har	  bestämt	  att	  
samarrangera	  ett	  heldagsseminarium	  om	  dokumentär<ilmens	  utmaningar	  i	  
arbetsprocessen	  tillsammans	  med	  Ingemar	  Persson	  på	  SVT.	  Bland	  annat.	  

Som	  remissinstans	  för	  den	  departement	  skrivelse	  som	  kommer	  ut	  i	  maj	  från	  
Kulturdepartementet	  har	  OFF	  varit	  samtalspartner	  med	  Bo-‐Erik	  Gyberg.	  Det	  vi	  
<inner	  som	  lovande	  är	  möjligheten	  att	  få	  vara	  med	  och	  utforma	  eventuellt	  nytt	  
<ilmavtal.	  I	  diskussionerna	  ingår	  allt	  ifrån	  skrotning	  av	  <ilmavtalet	  men	  även	  
problematiken	  med	  Public	  service	  ökande	  ägande	  i	  samproduktioner.	  

FRF	  

Copyswede	  utfärdar	  licenser	  till	  kabeloperatörerna	  för	  vidaresändning	  av	  TV4	  
kanalerna	  med	  det	  är	  tv€	  som	  betalar	  för	  licenserna.	  Avtalet	  mellan	  Copyswede	  
och	  TV4	  gick	  ut	  i	  årsskiftet	  2013-‐2014	  men	  ett	  nytt	  avtal	  är	  inte	  påskrivet.	  FRF	  
har	  nu	  godkänt	  TV4’s	  bud	  på	  23,5	  miljoner	  kronor/år	  för	  vidaresändning	  i	  kabel	  
och	  internet.	  Det	  gamla	  avtalet	  hade	  en	  prislapp	  på	  15,5	  miljoner	  kronor/år.	  

FRF	  går	  ur	  ISAN	  samarbetet.	  ISAN	  är	  en	  internationell	  standard	  för	  identi<iering	  
av	  audiovisuella	  verk.	  ISAN	  ger	  verket	  ett	  unikt	  och	  permanent	  nummer	  som	  ska	  
förhindra	  förväxling	  med	  andra	  verk.	  Anledningen	  till	  att	  FRF	  väljer	  att	  gå	  ut	  är	  
att	  det	  kosta	  ca	  160.000.-‐	  varje	  år	  och	  i	  dags	  läget	  är	  det	  i	  stort	  sätt	  bara	  
Frankrike	  och	  Spanien	  som	  använder	  detta	  nummer.	  Amerikanerna	  har	  ett	  eget	  
system	  som	  inte	  går	  att	  samköra	  med	  ISAN	  och	  även	  det	  har	  bidragit	  till	  att	  man	  
varit	  restriktiv	  med	  att	  använda	  sig	  av	  ISAN	  i	  resten	  av	  världen.	  

FRF	  har	  nu	  även	  godkänt	  avtalet	  mellan	  kungliga	  biblioteket	  och	  Copyswede	  	  för	  
svensk	  Mediadatabas	  (SMDB).	  Avtalet	  fäller	  sk	  <järrlån,	  en	  digitalisering	  av	  vårt	  
radio	  och	  <ilmarv.	  Syftet	  är	  att	  skapa	  praktiska	  förutsättningar	  för	  vissa	  utpekade	  
arkiv	  och	  bibliotek.	  Avtalet	  gäller	  vidarenyttjande	  inom	  Sverige	  av	  
upphovsrättsligt	  skyddade	  prestationer	  i	  offentliggjorda	  audiovisuella	  
inspelningar	  som	  ingår	  i	  av	  Sveriges	  Radio	  AB	  (numera	  och	  i	  det	  följande	  SVT)	  
egenproducerade	  eller	  av	  företaget	  utlagda/beställda	  produktioner	  som	  sänts	  ut	  
första	  gången	  under	  1960-‐talet. 
 
FRFs	  nya	  databas	  som	  är	  inne	  i	  etapp	  tre	  av	  fem	  håller	  tidsplanen	  och	  beräknas	  
vara	  klart	  i	  halvårsskiftet.	  Hittills	  har	  ca	  800	  timmar	  nedlagts	  och	  man	  ligger	  ca	  
30	  timmar	  över	  beräknad	  tidsåtgång.	  Anledningen	  till	  detta	  är	  att	  man	  lagt	  ner	  
extra	  tid	  på	  att	  utveckla	  registreringsförfarandet	  för	  rättighetshavarna.	  Idag	  får	  
kansliet	  korrigera	  ca	  85	  %	  av	  alla	  registreringar	  och	  den	  nya	  funktionen	  kommer	  
att	  förenkla	  för	  rättighetshavarna,	  säkerställa	  resultatet	  samt	  minska	  den	  
arbetstid	  som	  kansliet	  lägger	  ner	  idag	  på	  korrigeringar.	  	  

Guldbaggen	  	  



Oberoende	  Filmares	  Förbund	  har	  två	  platser	  i	  Guldbaggens	  
nomineringskommitté	  som	  under	  2015	  innehas	  av	  Kira	  Carpelan	  och	  Therese	  
Högberg.	  Guldbaggens	  nomineringskommitte	  arbetar	  fr.o.m.	  i	  år	  med	  ett	  nytt	  
regelverk	  där	  vi	  är	  indelade	  i	  grupper	  som	  tillsammans	  tar	  fram	  de	  nominerade	  i	  
respektive	  kategorier.	  OFF	  ingår	  i	  grupp	  1	  som	  nominerar	  till	  kategorierna	  Bästa	  
Film,	  Bästa	  regi,	  Bästa	  manliga/kvinnliga	  huvudroll	  och	  Bästa	  manliga/kvinnliga	  
biroll.	  Övriga	  representanter	  i	  grupp	  1	  är	  Film	  och	  TV-‐	  producenterna	  –	  Anna	  
Anthony	  och	  Francy	  Suntinger,	  Teaterförbundet	  för	  scen	  och	  <ilm,	  regissörer	  –	  
Manuel	  Concha	  och	  Elisabet	  Gustafsson,	  Teaterförbundet	  för	  scen	  och	  <ilm,	  
skådespelare	  –	  Cecilia	  Nilsson	  och	  Johan	  Gry,	  Stockholms	  Internationella	  
Filmfestival	  –	  Git	  Scheynius,	  Sveriges	  Filmuthyrareförening	  –	  Pia	  Norström	  och	  
Sveriges	  Biografägareförbund	  –	  Jonas	  Yngfalk.	  

B2B	  Docs	  

B2B	  Docs	  är	  ett	  nätverk	  för	  samproduktion	  av	  dokumentär<ilm	  i	  den	  
postsovjetiska	  regionen.	  OFF	  söker,	  tillsammans	  med	  Alex	  Shiriaieff	  och	  Malcolm	  
Dixelius	  <inansiering	  hos	  SIDA.	   
Arbetet	  med	  B2B	  Docs	  nådde	  en	  kritisk	  nivå	  i	  början	  på	  andra	  kvartalet	  2015.	  
SIDA	  blev	  av	  men	  ca	  100	  milj/år	  i	  regionalt	  stöd	  och	  var	  tvungna	  att	  dra	  i	  
handbromsen.	  Efter	  långa	  förhandlingar	  går	  vi	  nu	  igång	  som	  beräknat	  i	  augusti	  
men	  med	  en	  något	  längre	  ”inception	  period”.	  Dvs	  vi	  kommer	  att	  utveckla	  
nätverket	  under	  1	  ½	  års	  tid	  med	  planen	  att	  gå	  ingång	  1	  januari	  2017	  med	  fullt	  
stöd	  från	  SIDA.	  

Vi	  kommer	  starta	  med	  en	  förenklad	  struktur	  där	  Alex	  Shiriaieff	  står	  som	  
projektledare	  och	  OFF’s	  styrelse	  är	  ytterst	  ansvarig.	  Vi	  vill	  de<initivt	  komma	  
igång	  då	  det	  är	  ett	  akut	  läge	  för	  våra	  kollegor	  i	  de	  postsovjetiska	  länderna.	  

Så	  tanken	  är	  att	  vi	  med	  en	  grund<inansiering	  från	  SIDA	  så	  ska	  vi	  söka	  pengar	  från	  
externa	  källor,	  både	  i	  Norden	  och	  EU,	  till	  konkreta	  arrangemang	  inom	  B2B	  Doc,	  
när	  hela	  strukturen	  för	  projektet	  har	  etablerats.	  

Vi	  räknar	  med	  att	  gå	  ut	  till	  våra	  medlemmar	  i	  mitten	  på	  augusti	  med	  information.	  

Några	  länkar	  till	  offentliga	  uttalanden	  som	  gjorts	  av	  OFFs	  medlemmar	  och	  
styrelseledamöter	  hittills	  under	  2015	  

Karin	  Ekberg	  uttalar	  sig	  om	  dokumentär<ilmares	  villkor	  i	  Kino	  SR	  P1 
http://sverigesradio.se/sida/avsnitt/525596?programid=3051	  

Åse	  Fougner	  skriver	  om	  frilansares	  orättvisa	  villkor	  vid	  sjukskrivning	  och	  
föräldraledighet	  i	  Dagens	  Arena 
http://www.dagensarena.se/opinion/ase-‐fougner-‐orattvis-‐socialforsakring-‐slar-‐
hart-‐mot-‐frilansare/	  

och	  DN	  tar	  upp	  ämnet	  och	  gör	  en	  intervju	  med	  Åsa 
http://www.dn.se/ekonomi/jobb-‐karriar/otidsenliga-‐sjukregler-‐slar-‐hart-‐mot-‐
visstidsanstallda/	  

Kira	  Carpelan	  skriver	  om	  <ilmen	  som	  konst	  i	  Filmögon 
http://<ilmögon.se/text/om-‐<ilmen-‐ar-‐en-‐konst-‐del-‐1/	  

http://sverigesradio.se/sida/avsnitt/525596?programid=3051
http://www.dagensarena.se/opinion/ase-fougner-orattvis-socialforsakring-slar-hart-mot-frilansare/
http://www.dn.se/ekonomi/jobb-karriar/otidsenliga-sjukregler-slar-hart-mot-visstidsanstallda/




	  
	  

Kommentar	  till	  Bokslut	  
För	  perioden	  140101-‐141231	  

	  

Som	  det	  påpekades	  inför	  bokslutet	  2013	  så	  låg	  omsättningen	  89	  880,73	  sek	  under	  budget.	  Detta	  
beror	  på	  sena	  faktureringar	  från	  både	  styrelsen	  samt	  andra	  fordringsägare.	  Detta	  kommer	  att	  synas	  i	  
2014	  års	  bokslut	  med	  en	  ökning	  av	  kostnaderna,	  framförallt	  i	  årets	  första	  kvartal.	  Ekonomin	  har	  nu	  
rensats	  och	  en	  kraftansträngning	  har	  gjorts	  för	  att	  komma	  ikapp	  med	  släpande	  betalningar	  och	  ej	  
fakturerade	  arvoden.	  Detta	  har	  gjort	  att	  resultatet	  för	  2014	  blir	  sämre	  och	  omsättningen	  högre	  än	  för	  
2013	  men	  ger	  oss	  en	  ren	  plattform	  att	  stå	  på	  inför	  framtiden.	  

Ändring	  från	  föregående	  år	  är	  en	  ändring	  i	  kontoplanen	  där	  vi	  separerar	  styrelsearvoden	  från	  andra	  
konsultarvoden	  (kontonr	  6410,6411,6550).	  

I	  början	  på	  2015	  skrevs	  Copyswede	  avtalet	  på.	  Detta	  kommer	  att	  förstärka	  OFF´s	  kassa	  något	  och	  
första	  avräkningen	  kommer	  att	  komma	  i	  början	  på	  maj.	  

Den	  stora	  kostnaden	  2015	  är	  den	  nya	  hemsida	  och	  grafisk	  profilen	  plus	  beslut	  att	  reglera	  skuld	  till	  
KLYS.	  Men	  med	  Copyswedes	  nya	  stöd	  och	  det	  retroaktiva	  stöden	  från	  FRF	  under	  2014	  gör	  detta	  
möjligt.	  	  

	  

	  

Johan	  Seth	  
Kassör	  	  

Stockholm	  20150421	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  





OFF - Oberoende Filmares Förbund Sida: 1

Resultatrapport Utskrivet: 15-04-22

Preliminär
Räkenskapsår: 14-01-01 - 14-12-31 Senaste vernr: 131
Resultatenhet: Hela företaget
Period: 14-01-01 - 14-12-31

Perioden Ackumulerat Tot fg år

Rörelsens intäkter mm
Nettoomsättning

3041 Försäljn tjänst 25% sv 310 640,00 310 640,00 100 000,00
3043 Försäljn tjänst 6% sv 56 444,06 56 444,06 3 987,76
3100 Medlemsavgifter 0% 33 300,00 33 300,00 31 400,00
3200 Serviceavgifter 25% 0,00 0,00 105 200,00
3740 Öres- och kronutjämning -9,15 -9,15 0,19
S:a Nettoomsättning 400 374,91 400 374,91 240 587,95

S:a Rörelseintäkter mm 400 374,91 400 374,91 240 587,95

Rörelsens kostnader
Råvaror och förnödenheter mm

4100 Mat till mötesdeltagare -2 927,29 -2 927,29 -1 035,87
4600 Legoarbeten, underentrepr -29 735,64 -29 735,64 -100 164,00
S:a Råvaror och förnödenheter mm -32 662,93 -32 662,93 -101 199,87

Bruttovinst 367 711,98 367 711,98 139 388,08

Övriga externa kostnader
5010 Lokalhyra -4 881,50 -4 881,50 -4 345,75
5460 Förbrukningsmaterial -1 758,80 -1 758,80 -68,00
5690 Övr transportmedel -861,60 -861,60 0,00
5710 Frakt och transport 0,00 0,00 -692,75
5800 Resekostnader -39 948,41 -39 948,41 -12 914,28
5910 Annonsering -39 052,70 -39 052,70 -10 040,00
5930 Reklamtrycksaker 0,00 0,00 -3 900,00
6071 Representation, avdragsgill -300,00 -300,00 -467,00
6072 Representation, ej avdragsgill -791,00 -791,00 0,00
6110 Kontorsmaterial -758,40 -758,40 0,00
6211 Fast telefoni -1 073,59 -1 073,59 -1 368,74
6212 Mobiltelefon -2 097,81 -2 097,81 -1 918,44
6250 Porto -1 030,60 -1 030,60 -1 120,00
6410 Styrelsearvoden -139 650,00 -139 650,00 0,00
6411 Styrelsearvoden retroaktiva -77 700,00 -77 700,00 0,00
6420 Ersättning till revisor -3 000,00 -3 000,00 -3 000,00
6530 Redovisningstjänster -14 302,87 -14 302,87 -9 864,75
6540 IT-tjänster -18 609,85 -18 609,85 -12 505,78
6545 IT kostnader -1 710,50 -1 710,50 0,00
6550 Konsultarvoden -33 298,25 -33 298,25 -4 830,00
6570 Bankkostnader -1 801,00 -1 801,00 -1 700,00
6580 Advokatkostnader -12 850,50 -12 850,50 -11 275,25
6590 Övr främmande tjänster -10 719,27 -10 719,27 -4 329,34
6981 Föreningsavg avdr gill 0,00 0,00 -33 857,00
6991 Övr avdr gill kostn -7 721,50 -7 721,50 -1 370,00
6992 Övr ej avdr gill kostn 0,00 0,00 -17 820,08
S:a Övriga externa kostnader -413 918,15 -413 918,15 -137 387,16

Personalkostnader
7331 Skattefri bilersättning -1 098,24 -1 098,24 0,00
7631 Intern representation avdragsgill -780,00 -780,00 0,00
7632 Intern representation ej avdragsgill -2 535,00 -2 535,00 0,00
S:a Personalkostnader -4 413,24 -4 413,24 0,00

S:a Rörelsens kostnader inkl råvaror mm -450 994,32 -450 994,32 -238 587,03

Rörelseresultat före avskrivningar -50 619,41 -50 619,41 2 000,92

Rörelseresultat efter avskrivningar -50 619,41 -50 619,41 2 000,92

Rörelseresultat före finansiella intäkter och kostnader -50 619,41 -50 619,41 2 000,92



OFF - Oberoende Filmares Förbund Sida: 2

Resultatrapport Utskrivet: 15-04-22

Preliminär
Räkenskapsår: 14-01-01 - 14-12-31 Senaste vernr: 131
Resultatenhet: Hela företaget
Period: 14-01-01 - 14-12-31

Perioden Ackumulerat Tot fg år

Resultat från finansiella investeringar
Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter

8300 Ränteintäkter 715,16 715,16 847,47
8314 Intäktsränta 597,00 597,00 149,00
S:a Övriga ränteintäkter och liknande resultatposter 1 312,16 1 312,16 996,47

Räntekostnader och liknande resultatposter
8400 Räntekostnader -69,84 -69,84 -21,52
8423 Kostnadsränta -421,00 -421,00 0,00
8490 Övr finansiella kostnader -1 010,00 -1 010,00 -3 105,10
S:a Räntekostnader och liknande resultatposter -1 500,84 -1 500,84 -3 126,62

S:a Resultat från finansiella investeringar -188,68 -188,68 -2 130,15

Resultat efter finansiella intäkter och kostnader -50 808,09 -50 808,09 -129,23

Resultat före bokslutsdispositioner och skatt -50 808,09 -50 808,09 -129,23

Resultat före skatt -50 808,09 -50 808,09 -129,23

Beräknat resultat -50 808,09 -50 808,09 -129,23

8999 Redovisat resultat 50 808,09 50 808,09 129,23



OFF - Oberoende Filmares Förbund Sida: 1

Balansrapport Utskrivet: 15-04-22

Preliminär
Räkenskapsår: 14-01-01 - 14-12-31 Senaste vernr: 131
Resultatenhet: Hela företaget
Period: 14-01-01 - 14-12-31

Ing balans Period Utg balans

TILLGÅNGAR
Omsättningstillgångar

Fordringar
1510 Kundfordringar 4 227,00 0,00 4 227,00
1630 Avräkn skatter och avgifter 47,00 23 720,00 23 767,00
1640 Skattefordringar 25 487,00 0,00 25 487,00
1650 Fordran moms 0,00 17 982,00 17 982,00
1680 Övr kortfristiga fordr 18 927,00 -18 927,00 0,00
1790 Övr interimsfordringar 2 009,00 1 741,00 3 750,00
S:a Fordringar 50 697,00 24 516,00 75 213,00

Kassa och bank
1920 Plusgiro 62 99 03-6 16 657,21 -16 657,21 0,00
1930 SEB Räkningskonto 5016-10.160.57 39 171,34 30 435,86 69 607,20
1935 SEB Medlemskonto 5016-1015700 231 864,31 -165 821,40 66 042,91
1940 SEB Sparkonto 5016-33.094.85 155 978,15 59 766,66 215 744,81
S:a Kassa och bank 443 671,01 -92 276,09 351 394,92

S:a Omsättningstillgångar 494 368,01 -67 760,09 426 607,92

S:A TILLGÅNGAR 494 368,01 -67 760,09 426 607,92

EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER
Eget kapital

2010 Eget kapital -409 475,74 129,23 -409 346,51
2019 Redovisat resultat 129,23 -129,23 0,00
2099 Redovisat resultat 0,00 50 808,09 50 808,09
S:a Eget kapital -409 346,51 50 808,09 -358 538,42

Kortfristiga skulder
2440 Leverantörsskulder -48 185,50 30 992,00 -17 193,50
2650 Moms redovisningskonto -8 894,00 -11 790,00 -20 684,00
2652 Momsskuld tax 11 -6 017,00 0,00 -6 017,00
2991 Reserv för bokslut -15 750,00 -2 250,00 -18 000,00
2992 Reserv för revision -6 175,00 0,00 -6 175,00
S:a Kortfristiga skulder -85 021,50 16 952,00 -68 069,50

S:A EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER -494 368,01 67 760,09 -426 607,92

BERÄKNAT RESULTAT*** 0,00 0,00 0,00
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